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Προς τον κ. κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Τσιάρα Κωνσταντίνο 
 
«Θέμα: Απενεργοποίηση των πλατφορμών πληροφόρησης του ΟΠΕΚΕΠΕ και καταγγελίες 
για απόκρυψη δικαιούχων μετά την αναβάθμιση». 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Κατά το χρονικό διάστημα από 4 έως 7 Ιουλίου 2025, οι δύο βασικές ψηφιακές πλατφόρμες 
διαφάνειας του ΟΠΕΚΕΠΕ, transpay.opekepe.gr και dip.opekepe.gr, παρέμειναν μη 
προσβάσιμες, χωρίς καμία προειδοποίηση προς το κοινό ή τους παραγωγούς. 
 
Οι πλατφόρμες αυτές, οι οποίες δημοσιοποιούν τα ποσά ενίσχυσης ανά δικαιούχο και τις 
πληρωμές του Οργανισμού, αποτελούν θεσμική υποχρέωση σύμφωνα με τον Κανονισμό (ΕΕ) 
2021/2116 και την εθνική νομοθεσία, στο πλαίσιο της διασφάλισης της διαφάνειας και της 
λογοδοσίας στη διαχείριση των πόρων της ΚΑΠ. 
 
Σύμφωνα με μεταγενέστερη ανακοίνωση του ΟΠΕΚΕΠΕ (5/7/2025), η διακοπή αποδόθηκε σε 
εργασίες συντήρησης και αναβάθμισης, καθώς και σε επικαιροποίηση των στοιχείων των δύο 
τελευταίων οικονομικών ετών. Ωστόσο, η ανακοίνωση αυτή δημοσιεύθηκε εκ των υστέρων 
και κατόπιν δημόσιας πίεσης, χωρίς καμία προηγούμενη ενημέρωση ή αιτιολόγηση – 
γεγονός που δεν συνάδει με τις αρχές διαφάνειας και λογοδοσίας ενός δημόσιου 
οργανισμού. 
 
Επιπλέον, από την επαναλειτουργία της πλατφόρμας και εξής, παρατηρούνται πολλαπλές 
εγγραφές στις οποίες εμφανίζεται η ένδειξη “ΑΝΩΝΥΜΟΣ” αντί των στοιχείων των 
δικαιούχων, γεγονός που εγείρει σοβαρά ερωτήματα για: 

 την πληρότητα και ακρίβεια των δημοσιοποιούμενων δεδομένων, 
 τη συμμόρφωση με το ευρωπαϊκό και εθνικό δίκαιο, και 
 την πιθανότητα στοχευμένης αλλοίωσης ή απόκρυψης πληροφορίας. 

 
 
Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ.κ. Υπουργός: 
 

1. Ποια ακριβώς έργα ή τεχνικές εργασίες εκτελέστηκαν το διάστημα 4–7/7/2025 στις 
πλατφόρμες transpay και dip; 

2. Υφίσταται σχετικό τεχνικό δελτίο, χρονοδιάγραμμα ή απόφαση ανάθεσης για τις εν 
λόγω εργασίες; 

3. Διενεργήθηκε εσωτερικός ή εξωτερικός έλεγχος (audit) για την ακεραιότητα και 
πιστότητα των δεδομένων μετά την επαναφορά της λειτουργίας των πλατφορμών; 
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4. Υπάρχει διαφορά στον συνολικό αριθμό εμφανιζόμενων δικαιούχων, στη μορφή 
παρουσίασης των στοιχείων ή στο καθεστώς «ανωνυμίας» πριν και μετά την 
αναβάθμιση; 

5. Ποιος έλαβε την απόφαση διακοπής της λειτουργίας των πλατφορμών και για ποιον 
λόγο δεν ενημερώθηκε προηγουμένως το κοινό; 

6. Υπήρξε οποιαδήποτε παρέμβαση, καθοδήγηση ή έγκριση από το Υπουργείο ή άλλο 
κυβερνητικό όργανο σχετικά με τη διαχείριση ή προβολή των δημοσιοποιούμενων 
στοιχείων; 

7. Υπήρξε οποιαδήποτε έγκριση από το Υπουργείο ή άλλο κυβερνητικό όργανο σχετικά 
με τη διαχείριση ή προβολή των δημοσιοποιούμενων στοιχείων; 
 

 
Αίτημα Κατάθεσης Εγγράφων (Α.Κ.Ε.): 
Παρακαλούμε να κατατεθούν στη Βουλή: 

1. Τα τεχνικά δελτία, εισηγήσεις ή αποφάσεις που τεκμηριώνουν την ανάγκη των 
παρεμβάσεων στις εν λόγω πλατφόρμες. 

2. Οποιοδήποτε audit log ή έκθεση πιστοποίησης (integrity check) συντάχθηκε μετά την 
επαναφορά της λειτουργίας τους. 

3. Οι λίστες των δικαιούχων που ήταν διαθέσιμες μέσω της transpay.opekepe.gr πριν 
και μετά την 7η Ιουλίου 2025 (σε ψηφιακή μορφή .csv, .json ή άλλη τυπική μορφή). 

4. Οι σχετικές εντολές, πρακτικά ή αλληλογραφία που αφορούν τη διακοπή λειτουργίας 
και τα μέτρα διαχείρισης κινδύνου ή συμμόρφωσης με τον Κανονισμό (ΕΕ) 
2021/2116. 

 
Οι πρόσφατες εξελίξεις και δημόσιες καταγγελίες πλήττουν ευθέως τη διαφάνεια και τη 
δημόσια εμπιστοσύνη ως προς τον τρόπο διαχείρισης των ενισχύσεων του ΟΠΕΚΕΠΕ. Η 
Πολιτεία έχει καθήκον να απαντήσει τεκμηριωμένα και να διασφαλίσει τη λογοδοσία σε όλα 
τα επίπεδα. 
                                                                                                                       

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Πάνας Απόστολος 

 

Χνάρης Εμμανουήλ 

 

Βατσινά Ελένη 

 

Νικητιάδης Γεώργιος 

 

Νικολαΐδης  Αναστάσιος 

 

Παρασύρης Φραγκίσκος 

 

Χριστοδουλάκης Εμμανουήλ 
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